
 

Πρακτικά συνεδρίας ΔΣ ΟΑΚ 

ημερ. 29/8/2023, ώρα 5.00 μ.μ., Ολυμπιακό Μέγαρο 

 

Ο Πρόεδρος καλωσόρισε τα Μέλη και διαβεβαίωσε ότι θα εργαστεί σκληρά για την πρόοδο 

του αθλήματος με προτεραιότητα τη χρηστή Διοίκηση και ζήτησε τη συνεργασία από τα 

Μέλη και τις Επιτροπές. Η προεργασία πρέπει να γίνεται στις Επιτροπές και για αυτό 

αναμένεται καλή επικοινωνία μεταξύ των μελών. 

 

Σαν πρωτεραιότηες ιεράρχησε τους αθλητές, τις αθλητικές υποδομές ξεκινώντας από το 

ΕΚΤ, πρωταθληματα, εγχώρια και διεθνή με άρτια διοργάνωση, χρηστή διακυβέρνηση και 

την οικονομική ευρωστία της Ομοσπονδίας. 

 

Σκοπό είναι σε 3 χρόνια ο απολογισμός της θητείας να είναι θετικός και το Κυπριακό τένις 

να έχει κάνει βήματα προόδου σε όλιυς τους τομείς. 

 

Ακολούθως καλωσόρισε τον Εκπρόσωπο των Εταιρικών Μελών κ. Κωνσταντίνο Μωσαϊκό 

ο οποίος με τη σειρά του τόνισε ότι θα κάνει ότι είναι δυνατό για να εισακούγονται τα 

Εταιρικά Μέλη της ΟΑΚ στο ΔΣ των οποίων το έργο είναι μεγάλο και προσφέρουν πολλά 

στο άθλημα. 

. 

 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος ενημέρωσε το ΔΣ για τη φιλοφρονητική συνάντηση που είχε 

νωρίτερα το μεσημέρι αντιπροσωπεία της ΟΑΚ, αποτελούμενη από τον ίδιο, τον 

Γραμματέα και τον Ταμία με τον Πρόεδρο και μέλη του ΔΣ του ΚΟΑ. Στη συνάντηση 

συζητήθηκαν διάφορα ζητήματα και ζητήθηκε η συνεργασία και στήριξη του ΚΟΑ την οποία 

μας βεβαίωσαν ότι θα έχουμε. 

 

 

Ακολούθως το Συμβούλιο εξέτασε τα πιο κάτω θέματα: 

 

ΘΕΜΑΤΑ 

 

1. Πρακτικά ΕΓΣ ΟΑΚ 24/7/2023 

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε τα πρακτικά της ΕΓΣ 24/7/2023. 

 

 

2. Πρακτικά ΔΣ 4/7/2023 και 24/7/2023  

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε τα πιο πάνω πρακτικά. 

 

 

 

 



3. Βοηθός Γραμματέας ΟΑΚ 

 

Ο Ταμίας πρότεινε για την θέση την κυρία Ευαγγελία Παναγίδη. Δεν υπήρξε άλλη 

υποψηφιότητα έτσι η κα Ευαγγελία Παναγίδη εκλέγηκε Βοηθός Γραμματέας της ΟΑΚ. 

 

4. Επιτροπές ΟΑΚ 2023-2026 

 

Ο Πρόεδρος έθεσε τις εισηγήσεις του για τον καταρτισμό των Επιτροπών της ΟΑΚ. 

Κατόπιν συζήτησης έγιναν κάποιες αλλαγές στην εισήγηση. 

 

Οι κυρίες Μαλβίνα Ζαχαριάδου και Ιωάννα Δημητρίου, οι οποίες συμπεριλαμβάνονταν 

στην εισήγηση του Προέδρου, έθεσαν τον εαυτό τους εκτός των Επιτροπών λόγω του 

θέματος που εκκρεμεί με την προσφυγή του Ομίλου Ελαιών. 

 

Ο κ. Κουντούρης πρότεινε να δημιουργηθεί Επιτροπή Padel κάτι με το οποίο συμφώνησε 

το Συμβούλιο.  

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε τις Επιτροπές για την περίοδο 2023-2026. Ο σχετικός κατάλογος 

επισυνάπτεται. 

 

5. Εκτελεστική Επιτροπή ΟΑΚ 2023-2026 

 

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε ότι οι Αντιπρόσωποι των Ομίλων-Πλήρων Μελών που θα 

αποτελούν την Εκτελεστική Επιτροπή της ΟΑΚ, πέραν των τεσσάρων Αξιωματούχων, είναι 

οι ακόλουθοι: 

 

Ανδρέας Χατζηπαναγή – Ο.Α.Λευκωσίας Φιλντ Κλαπ 

Χρίστης Λοττίδης – Σωματείο Masters Academy 

Χριστόδουλος Κυριακίδης – Σωματείο Premier Club 

Γιαννάκης Χρυσοχός – Σωματείο Ηροδότου 

Τέλης Κωμοδρόμος – Ο.Α.Λάρνακας 

Μαλβίνα Ζαχαριάδου – Ο.Α.Ελαιών 

 

6. Εξελεγκτική Επιτροπή 

 

Ο Πρόεδρος ενημέρωσε ότι τα 3 Μέλη της Εξελεγκτικής Επιτροπής , κ.κ. Προδρόμου, 

Σεραφείμ και Λαμπής έχουν αποδεχτεί τον επαναδιορισμό τους για την επόμενη τριετία. 

 

Έγγραφα, κάτι το οποίο συμφωνήθηκε να γίνει άμεσα.   

 

7. Νομικός Σύμβουλος ΟΑΚ 

 

Ο Πρόεδρος εισηγήθηκε τον διορισμό του Δικηγόρου Γιώργου Μούντη σαν Νομικού 

Σύμβουλο της ΟΑΚ. 

 



 

 

 

 

8. Επιτροπές ITF 

 

Ο Πρόεδρος ζήτησε από τα Μέλη που ενδιαφέρονται να δηλώσουν συμμετοχή σε 

Επιτροπές της Διεθνούς Ομοσπονδίας, να τον ενημερώσουν το συντομότερο δυνατό ώστε 

να τους σταλεί ο σχετικός σύνδεσμος (link). Οι αιτήσεις πρέπει να υποβληθούν 

ηλεκτρονικά το αργότερο μέχρι 6 Οκτωβρίου. 

 

9.  Ομοσπονδιακοί Προπονητές 

 

Ο Πρόεδρος εισηγήθηκε όπως το υφιστάμενο προπονητικό πρόγραμμα συνεχίσει μέχρι 

31/12/2023 και εν τω μεταξύ η Τεχνική Επιτροπή να συζητήσει το θέμα και να επανέλθει με 

εισηγήσεις. 

Οι Ομοσπονδιακοί Προπονητές υπόβαλαν στην ΟΑΚ τις εκθέσεις τους σχετικά με τη 

λειτουργία του Προγράμματος ενώ ο Πρόεδρος θα έχει συνάντηση μαζί τους. 

 

 

10. Στρατηγικός Σχεδιασμός 2024-2029 

 

Ο Πρόεδρος ανάφερε ότι το Στρατηγικό Πλάνο της ΟΑΚ έχει λήξει και θα πρέπει να 

ετοιμαστεί άλλο. Γι’ αυτό ζήτησε έγκριση για προκήρυξη προσφορών μέχρι €5.000,00. 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ότι θα πρέπει πρώτα οι Επιτροπές να συνεδριάσουν και να 

αποφασίσουν τους στόχους τους ώστε να μπορεί να καταρτισθεί το Στρατηγικό Πλάνο. 

 

Το θέμα αναβάλλεται για την επόμενη συνεδρία. 

 

11. Τεχνικός Σύμβουλος ΟΑΚ  

 

Το Συμβούλιο ενημερώθηκε ότι ο ΚΟΑ ενέκρινε κονδύλι €10,817.00 (50% της θέσης) για 

Τεχνικό Σύμβουλο. 

Αποφασίστηκε να ετοιμαστούν τα καθήκοντα για έγκριση (Job description) σε επόμενη 

συνεδρία. 

 

12. European Individual Championships U16 

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε τη συμμετοχή στους πιο πάνω αγώνες του αθλητή Αχιλλέα Μακρή 

και των αθλητριών Νίνας Ανδρονίκου και Εύας Πάνοβα (βάσει των κριτηρίων συμμετοχής). 

Συνοδός της ομάδας θα είναι ο προπονητής της Νίνα Ανδρονίκου, Φίλιππος Ιακωβίδης 

εφόσον ο Ομοσπονδιακός Προπονητής Πόλυς Ιωαννίδης δεν μπορούσε να τους 

συνοδεύσει λόγω της διοργάνωσης του Παγκύπριου Πρωταθλήματος του Ομίλου του. 

 



 

 

 

 

13. Πρωταθλήματα Futures 

 

Ο Γραμματέας ενημέρωσε το Συμβούλιο ότι με ιδιωτική πρωτοβουλία θα διοργανωθούν 

τον Νοέμβριο στον Όμιλο Αμμοχώστου, 2 πρωταθλήματα Futures Ανδρών $15,000 και 2 

Γυναικών $25,000. 

 

14. Εγγραφές – Μεταγραφές 

 

Εγκρίθηκαν  οι εγγραφές μέχρι τον αρ. 3778 

 

Εγκρίθηκε η αίτηση Μεταγραφής της Λουκιάνας Ψύχα από τον Ο.Α.Λάρνακας στο 

Σωματείο Masters Academy. 

 

ΔΙΑΦΟΡΑ 

 

1. Ο Πρόεδρος ενημέρωσε ότι η Διεθνής Ομοσπονδία έστειλε συγχαρητήρια επιστολή 

για την εξαιρετική διοργάνωση του Davis Cup στον Όμιλο Ηροδότου. 

 

2. Διανεμήθηκαν στο Συμβούλιο τα πρακτικά της συνάντησης που είχε ο ΚΟΑ με τις 

Ομοσπονδίες και τα Σωματεία σχετικά με τον «περί σωματείων Νόμο». Ακολούθησε 

συζήτηση και αποφασίστηκε όπως ο Πρόεδρος κρατά ενήμερο το ΔΣ για τις 

εξελίξεις. 

 

3. Ο Πρόεδρος ενημέρωσε σχετικά με την επιστολή που έλαβε από την ITF η οποία 

βεβαιώνει ότι η ΟΑΚ είναι ο αρμόδιος φορέας για το Wheelchair Tennis στην Κύπρο 

κάτι το οποίο απαιτούσε η Κυπριακή Εθνική Παραολυμπιακή Επιτροπή (ΚΕΠΕ) για 

να εντάξει την ΟΑΚ στα μέλη της. Αποφασίστηκε να ενημερωθεί σχετικά η ΚΕΠΕ και 

να προχωρήσει η ένταξη της ΟΑΚ. 

 

 

 

 


